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Aan:  Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Aalsmeer 

  Raadhuisplein 

  te Aalsmeer 

 

BETREFT: Advies m.b.t. Wijzigingsvoorstel Tafeltje Dekje 

 

 

Aalsmeer, 21 mei 2018. 

 

Geacht College, 

 

Op woensdag 16 mei jl hebben Jantien Beukema en Bart Zonnenberg namens de 

gemeente Aalsmeer de Adviesraad Sociaal Domein meegenomen in de voorgestelde 

wijzigingen van de maaltijdvoorziening Tafeltje Dekje. 

 

Samengevat behelst het voorstel de volgende 3 punten: 

1. De aanvraagprocedure direct bij het Zorgcentrum neer te leggen i.p.v. via het 

Sociaal Loket te laten lopen. 

2. Voor de kortingssystematiek aansluiting te zoeken bij de Aalsmeerpas. 

3. Het Zorgcentrum een aanvullende subsidie te verstrekken voor de coördinatie van 

de maaltijdvoorziening.  

 

Ad. 1: Deze wijziging van de aanvraagprocedure heeft de instemming van de Adviesraad 

en sluit aan bij ons advies van 14 september 2017 (zie bijlage) waarbij wij de vinger 

hebben gelegd om het ongewenste effect van de tussenschakel van het Sociaal Loket, nl. 

de wachttijd van enkele weken voordat beslist is op het verzoek en het Zorgcentrum tot 

verstrekking van de maaltijd over kan gaan. In veel gevallen is een directe ingangsdatum 

noodzakelijk. Met dit voorstel zijn we weer terug bij de situatie voor 2016 toen het 

Zorgcentrum ook direct de intake deed.  

 

Ad. 2: Aansluiting bij de Aalsmeerpas voor de kortingssystematiek lijkt ons een goede 

suggestie daar hiervoor dezelfde criteria geldt nl 125% van het minimuminkomen.  

Opgemerkt wordt dat veel Aalsmeerders deze pas nog niet in het bezit hebben. Bij de 

aanvraag van de maaltijdvoorziening zal hier actief naar verwezen moeten worden. 

Eventuele kortingen moeten zo nodig met terugwerkende kracht toegepast worden 

vanwege de verwerkingstijd van de aanvraag Aalsmeerpas. 

 

Ad. 3: De aanvullende subsidie voor het Zorgcentrum lijkt ons een logische stap daar de 

uitvoeringskosten van de aanvragen verplaatst worden van het Sociaal Loket naar het 

Zorgcentrum. Tevens is met de dagelijkse coördinatie en het aansturen van de grote 

groep vrijwilligers veel tijd gemoeid. Het past deze kosten t.l.v. het WMO-budget te laten 

komen omdat het hier een Algemene toegankelijke voorziening betreft.  

 

De Adviesraad stemt dan ook in met het voorstel en dankt Bat Zonneberg voor de 

toelichting en de tijd die hij daarvoor uit heeft willen trekken. De Adviesraad wordt graag 

op de hoogte gehouden van de verdere ontwikkelingen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jaap Overbeek, voorzitter    Guus Droppert, secretaris 
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